
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 12.01.2024 

 

 

 
Přítomni: Paloušová, Prokůpek, Hlaváč ml., Nechanský, Šťastný, Housa, Polanecký, Popek  

Omluveni: Šrámek 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček David 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Nechanský, Šťastný 

 

Program: 

1. Řešení otázky areálu Kamenec, informace jednatele TJ k současnému stavu v areálu Kamenec, 

prezentace skupiny Kamenec ohledně návrhu rozpočtu na financování rozvoje areálu Kamenec. 

2. Informace jednatele TJ k odeslané žádosti v dotačním programu Můj klub 2024. A připravované 

žádosti v dotačním programu Libereckého kraje „Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže ve 

sportovních organizacích 2024“. 

3. Závěr a jmenování ověřovatelů zápisu. 

 

 

 

Bylo projednáno: 

 

 

 

1. Na úvod jednání výkonného výboru seznámil jednatel TJ přítomné o pokračujícím jednání s ředitelem 

Snowhill Jizera, s.r.o. Ing. Hoškem ohledně upřesnění a vyčíslení případně převáděného majetku 

v areálu Kamenec zpět na TJ Sokol Jablonec nad Jizerou. Dle informace Ing. Hoška bude vlastní návrh 

zaslán TJ Sokol Jablonec nad Jizerou v týdnu od 15.1. do 21.1.2024. Vedoucí skupiny Kamenec 

následně prezentoval předpokládaný rozpočet nákladů nutných na provoz areálu v sezóně 2024-2025. 

Po delší diskuzi rozhodl výkonný výbor o harmonogramu kroků, které by měly následovat, aby 

případný převod ze společnosti Snowhill Jizera, s.r.o. a případný rozjezd sezóny 2024-2025 v areálu 

Kamenec pod novým provozovatelem bylo možné reálně stihnout. Jelikož výkonný výbor má mandát 

od valné hromady k jednání s Městem Jablonec nad Jizerou (Usnesení z valné hromady konané dne 

6.10.2023), seznámí vybraní členové TJ (předpokládané složení Polanecký, Patočka, Nechanský, 

Havlíček D.) starostu a místostarostu s vypracovanými podklady skupinou Kamenec (nutné náklady 

k rozvoji areálu Kamenec a předpokládané náklady nutné k provozu v sezóně). Na této schůzce se poté 

pokusí stanovit s představiteli města termín a způsob prezentace záměru k převzetí areálu Kamenec pro 

schůzi zastupitelstva Města Jablonec nad Jizerou. Pokud dojde k dohodě s Městem Jablonec nad 

Jizerou a tuto dohodu potvrdí zastupitelstvo města, tak následně proběhne mimořádná valná hromada 

TJ, která by měla tento celý záměr odsouhlasit. Pokud nedojde k dohodě s Městem Jablonec nad 

Jizerou, tak výkonný výbor odsouhlasil jako další krok hledání jiného investora, který by areál 

Kamenec provozoval.  

2. Jednatel TJ informoval VV o podání žádosti v dotačním programu Můj klub 2024, který vyhlásila 

agentura NSA. Jednatel TJ požádal představitele oddílů, kteří mají v oddílu děti a mládež zařazené do 

žádosti (tyto zařazené děti před odesláním žádosti konzultoval jednatel s předsedy oddílů), aby zaslali 

jednateli plán tréninku, docházku na tréninky a soupis závodů nebo zápasů pod hlavičkou jejich svazů 

v roce 2023. Jednatel TJ upozornil představitele těchto oddílů, že pro zdárné zaevidování žádosti a 

následné proplacení dotace na účet TJ je nutné ještě potvrzení ze strany jednotlivých zainteresovaných 

sportovních svazů. 



Dále jednatel TJ informoval VV o přípravě žádosti o dotaci v rámci libereckého kraje „Podpora 

sportovní činnosti dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2024“. 

3. Ověřovateli zápisu byli stanoveni pan Nechanský a pan Šťastný. 

 

      

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

Ověření zápisu:  Nechanský Jan, DiS. 

 

 

 

    Šťastný Jiří 


